

Brâncuși

Tăieturi de presă

1. Desene decupate (din revista *Gândirea*?)
2. Grigore Popa, Nicu Filip, *Uvertură la arta viitorului. Brâncuși*, în *Luceafărul*, 18 martie 1967 (pagină întreagă, 2 exemplare)
3. George Popa, *Rodin și Brâncuși*, în *Luceafărul*?, 25 noiembrie 1967, cupură
4. Copie xerox după o fotografie reprezentându-l pe Brâncuși jucând golf (fotografie lipită pe carton)
5. Dan Grigorescu, *Geniul lui Brâncuși*, în *Scînteia*, 16 martie 1967 (pagină întreagă)
6. Nicolae Balotă, *Tradiție și originalitate*, în *Familia*, martie 1966 (pagină întreagă)
7. Val Gheorghiu, *Brâncuși - un om, o epocă. 90 de ani de la naștere*, în *Flacăra Iașului*, 20 februarie 1966, cupură
8. Eugen Barbu, *Creația artistică și cultivarea patriotismului*, în *Scînteia*, 4 martie 1966, cupură
9. N. Mărgineanu, *Natura intuiției*, în *Tribuna*, 22 februarie 1968, cupură
10. Dionisie Petcu, *Specific național și universalitate în cultură*, în *Tomis*, nr. 4, octombrie 1966, p. 2, cupură
11. *Ramuri*, 15 februarie 1967 (pagină întreagă)
12. Reproducere din *Ramuri*, februarie 1967
13. Al. Gîrnează, *Profilul României contemporane*, în *Gazeta literară*, 22 iulie 1965, cupură
14. *Tribuna*, 12 aprilie 1965, cupură
15. Mariana Șora, *Piatră și poem*, în *Contemporanul*, 2 iunie 1967, cupură
16. George Popa, *Funcția pozitivă a influențelor*, în *Cronica*, 17 iunie 1967, cupură
17. ***, *Brâncuși*, în *Lumea*, 16 martie 1969, cupură
18. Geta Brătescu, *După o plimbare „la Șosea”*, sursă neidentificată, cupură
19. GrațIELA Vîntu, *Zborul „Păsării Măiaster”*, în *Magazin*, nr. 424, 20 nov 1965, cupură
20. François Pamfil, *Brâncuși*, în *Familia*, nr. 3, martie 1967, cupură
21. Marin Tarangul, *Oaspetele lui Zenon*, în *Viața românească*, decembrie 1967, p. 69-74 (pagini extrase din volum)
22. Tudor Ghiddeanu, ?, în *Cronica*, octombrie 1967, p. 5 cupură
23. Iulian Mereuță, *Omagiul uriașului* [despre Brâncuși], sursă neidentificată (pagină întragă)
24. Baruțu T.Arghezi, în *Albina*, 24 februarie 1966, cupură
25. Iulian Mereuță, *Diletantismul comerțului de pictură*, sursă neidentificată, cupură
26. George Ivașcu, *Brâncuși*, în *Contemporanul*, 17 martie 1967, cupură
27. *Contemporanul*, 18 februarie 1966 număr cu articole dedicate lui Brâncuși
28. 1 filă din ziarul *Crișana*, 18 martie 1967 cu articole publicate la împlinirea a 10 ani de la moartea lui Brâncuși
29. Paginile 1-2 din revista *Albina*, nr. 1003, 16 martie 1967
30. Adrian Petringenaru, *Un Brâncuși regăsit la București*, în *Tribuna României*, nr. 9, 15 martie 1970, cupură

31. A.L. Brumaru, *Anul Brâncuși, Noul născut*, sursă neidentificată, cupură
32. Constanța Iliescu, *Cronică de muzeu*, în *Săptămâna*, 20 februarie 1975, cupură
- 33.
- 34.